
 

    OBČINA CERKVENJAK                                                                                                
           Občinski svet 

 
 

Številka: 0321-10/2022 
Datum: 1. 3. 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Predlog 
 

SKLEPA 

O POTRDITVI SKLEPOV 2. REDNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE CERKVENJAK Z DNE  

20. 12. 2022 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PREDLAGATELJ: Župan Občine Cerkvenjak 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 2. redne seje 
Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 20. 12. 2022, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 2. 
redni seji, dne 20. 12. 2022, sprejme  

 

ZAPISNIK 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 20. 12. 2022, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka v Domu kulture v 
Cerkvenjaku.  

  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Simona Firbas, Primož Čuček, Srečko Furšt, Franc Zorko, Irena Kozar, Peter Veberič, 
Denis Ploj. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan, Simona Kramberger – OU, Marko Kocbek – OU, Metka Lah 
Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja. 

 

ODSOTNI:  

Attila Ftičar – upravičeno. 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski 
svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov Občinskega sveta.  
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil predlog dnevnega reda. Pojasnil je, da je na 
predlog predsednika Komisije za mandatna vprašanja volitve in imenovanja, g. Attile 
Ftičarja, podal predlog za dopolnitev dnevnega reda, s točko: Sklep o imenovanju 
Statutarno pravne komisije Občine Cerkvenjak. 
 



 

Župan Marjan Žmavc je podal dopolnjeni dnevni red na glasovanje. 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 6 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 1. redne seje Občinskega sveta. 
3. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2023. 
4. Sklep o seznanitvi občinskega sveta o poklicnem opravljanju funkcije 

Župana Občine Cerkvenjak. 
5. Sklep o imenovanju Nadzornega odbora Občine Cerkvenjak. 
6. Sklep o imenovanju Statutarno pravne komisije Občine Cerkvenjak. 
7. Informacija o imenovanju Podžupana Občine Cerkvenjak. 
8. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  NE   

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

SKLEP ŠT. 7 

Člani Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, na 2. redni seji, dne 20. 12. 2022, 
sprejmejo sklep, s katerim se strinjajo, da se v zapisniku sej Občinskega sveta 
poimensko označi glasovanje o posameznem sklepu.  

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  NE   

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  



 

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 1. redne seje Občinskega sveta. 
 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 1. redne seje Občinskega 
sveta. 
 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 8 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 2. redni seji, dne 20. 12. 2022, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 1. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 7. 12. 2022, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  NE   

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 3) Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2023. 
 
 
Župan Marjan Žmavc povedal, da je predlagano drugo branje eno letnega proračuna, 
in sicer za leto 2023. Ugotavlja, da na predlagani proračun od prvega branja ni prispel 
noben amandma. 
 
Predal je  besedo ge. Simoni Kramberger, da predstavi predlagani proračun. 



 

 
Ga. Simona Kramberger je podala obrazložitev predlaganega proračuna za leto 2023 
s pomočjo Powerpoint predstavitve, ki so jo člani OS prejeli po e-pošti, pred sejo. 
Predstavila je sestavo in obliko proračuna (splošni del proračuna, posebni del 
proračuna in načrt razvojnih programov), izhodišča za pripravo proračuna, prihodke, 
odhodke po programih, investicije za leto 2023, zadolževanje občine in načrt razvojnih 
programov za prihodnja leta. Poudarila je, da je pretežni del proračuna razdeljen na 
osnovi zakonskih določil za financiranje socialnih transferjev, izobraževanja, ipd., ostali 
del proračuna pa je investicijsko naravnan. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali g. Denis Ploj, ga. Simona Firbas, ga. Irena Kozar, g. 
Peter Veberič, g. Srečko Furšt. 
 
Pobude in predlogi članov Občinskega sveta:  
 
G. Peter Veberič je podal predlog, da se ukine sofinanciranje Ovtarjevih novic za vsa 
gospodinjstva. Občanom se lahko ponudi odplačni izvod. S tem bi občina privarčevala 
ca. 7.000,00 €/letno. Člane Občinskega sveta prosi za mnenje. 
 
Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da Občina Cerkvenjak zaradi omenjenih finančnih 
stroškov kar nekaj let ni bila vključena v projekt Ovtarjevih novic. S strani članov 
Občinskega sveta je bila sprejeta odločitev, da se občina ponovno vključi v projekt 
Ovtarjevih novic in se občanom omogoči brezplačni izvod za vsa gospodinjstva. V 
Ovtarjevih novicah so informacije o naši občini predstavljene oz. brane tudi v petih 
ostalih občinah na območju UE Lenart, saj je dve strani novic namenjenih informiranju 
o dogodkih, projektih in drugih novicah iz naše občine. Pojasnil je tudi, da se v primeru 
odstopa naše občine iz projekta, poruši finančna konstrukcija vseh ostalih občin. 
Predlaga, da se z odločitvijo o ukinitvi Ovtarjevih novic še malo počaka in se v primeru 
odstopa, to ostalim občinam v naprej napove. 
 
Ga. Simona Kramberger je dodatno pojasnila, da je finančni načrt za Ovtarjeve novice 
okviren. Iščejo tudi svoja finančna sredstva preko oglasov, ipd. Predvideva se, da 
realizacija ne bo 100 %. 
 
 
Člani Občinskega sveta so v razpravi zavzeli stališče, da Občina Cerkvenjak 
začasno ostane pri projektu Ovtarjeve novice in, da se urednika seznani s 
stališčem Občinskega sveta ter se ga pozove, da vključi v objavo tudi najavo 
dogodkov, ipd., v nasprotnem primeru se odpove sodelovanje. 
 
 
Ga. Simona Firbas je podala pobudo glede prevozov otrok v OŠ in sicer opaža, da je 
avtobus skozi Stanetince prazen. Prosi, da se preveri smotrnost linije. 
 
G. Primož Čuček je podal predlog, da bi bilo smiselno člane Občinskega sveta 
seznaniti o pomenu in vsebini finančne perspektive, in dolgoročni viziji občine. 
 



 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 9 

Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 
14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18 in 195/20), 29. 
člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 
40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – 
ZIUOOPE) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 2. redni seji dne 20. 
12. 2022, sprejme Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2023, v vsebini, 
kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  NE   

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 4) Sklep o seznanitvi Občinskega sveta o poklicnem opravljanju funkcije 
Župana Občine Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je člane Občinskega sveta seznanil, da bo župansko funkcijo v 
mandatu 2022-2026 opravljal poklicno, do izpolnjenega pogoja za upokojitev.  
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so se seznanili z naslednjim sklepom: 

SKLEP ŠT. 10 

Na podlagi 34 a. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS., št. 94/07-UPB2, 
27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18, 30/18, 61/20 – 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901


 

ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE) in 24. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, 
št. 46/18) je Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 2. redni seji, dne 20. 12. 
2022, sprejel Sklep o seznanitvi Občinskega sveta o poklicnem opravljanju 
funkcije župana Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 
 
 
Ad 5) Sklep o imenovanju Nadzornega odbora občine Cerkvenjak. 
 

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pojasnil, da je g. Attila Ftičar, predsednik Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja zbolel, zato je bila sklicana dopisna 
seja. Predal je besedo članu komisije, g. Primožu Čučku. 

G. Primož Čuček je seznanil Občinski svet, da so se člani komisije predhodno 
dogovorili o predlaganih članih za Nadzorni odbor Občine Cerkvenjak in sprejeli sklep, 
da se v Nadzorni odbor predlagajo: Simona Firbas, Valerija Rodošek in Barbara 
Pavlas. Občinskemu svetu predlagajo potrditev predlaganih članov. 

 
 
Razprava: 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 11 

Na podlagi 32 a. člena Zakona o lokalni samoupravi - ZLS (Ur. l. RS., št. 94/07-
UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18, 30/18, 
61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE) in 29. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 2. redni seji dne 20. 12. 2022, sprejme Sklep o imenovanju Nadzornega 
odbora občine Cerkvenjak. V nadzorni odbor se imenujejo Valerija Rodošek, 
Čagona 22, 2236 Cerkvenjak, Simona Firbas, Cogetinci 13, 2236 Cerkvenjak in 
Barbara Pavlas, Stanetinci 32, 2236 Cerkvenjak. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  NE X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 6) Sklep o imenovanju Statutarno pravne komisije Občine Cerkvenjak. 
 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo predstavniku Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, g. Primožu Čučku. 

G. Primož Čuček je seznanil Občinski svet, da so se člani komisije predhodno 
dogovorili o predlaganih članih za Statutarno pravno komisijo in sprejeli sklep, da se v 
Statutarno pravno komisijo predlagajo: Denis Ploj, Simona Firbas in Franc Zorko. 
Občinskemu svetu predlagajo potrditev predlaganih članov. 

Razprava: 
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 12 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) in 53. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), Občinski 
svet Občine Cerkvenjak,  na svoji  2. redni seji dne 20. 12. 2022, sprejme Sklep o 
imenovanju članov Statutarno pravne komisije, v sestavi:  Denis Ploj, Smolinci 
69, 2236 Cerkvenjak - predsednik, Simona Firbas, Stanetinci 29 a, 2236 
Cerkvenjak - članica in Franc Zorko, Brengova 53 a, 2236 Cerkvenjak - član. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  NE   

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  



 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 7) Informacija o imenovanju Podžupana Občine Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je člane Občinskega sveta seznanil, da je za podžupana Občine 
Cerkvenjak imenoval Francija Zorka. Kot razlog je med drugim navedel konstruktivno 
razmišljanje na sejah Občinskega sveta v preteklem mandatu in aktivno delo na 
društvenem področju. Predstavil je dolžnosti in naloge podžupana. 
 
G. Franc Zorko se je zahvalil za zaupanje in povedal, da si bo prizadeval za dobro 
opravljanje funkcije in se trudil upravičiti zaupanje župana in članov Občinskega sveta. 
 
Člani Občinskega sveta so izrazili čestitke podžupanu Franciju Zorku. 
 
 
 
Ad 8) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
G. Denis Ploj 
- Opozori na usmerjevalno tablo za Župetince iz smeri Vitomarc in predlaga, da se 

postavi tabla še za Smolince. 
- Predlaga, da se sočasno ob obnovi elektro omrežja v Brezovjaku, položi tudi 

optična kanalizacija in pohvali Marka Kocbeka za dobro sodelovanje pri investicijah. 
- Opozori, da so ob položitvi optičnega omrežja pri Divjak Francu poškodovali kanal. 
- Vpraša kako je z individualnimi priključki optičnega omrežja do gospodinjstev. 
G. Marko Kocbek pojasni, da je s strani Telekoma Slovenije d.d. obljubljeno, da bodo 
pričeli s priključitvami gospodinjstev. 
- Poda predlog, da bi na sejah Občinskega sveta na dnevni red uvrstili točko Pregled 

realizacije sklepov prejšnje seje. 
- Poda predlog, da se v Občinski upravi uvede koordinacijske sestanke zaposlenih. 
- Predlaga, da se prouči in razmisli o učinkih plačevanja članarin raznim institucijam. 
 
Ga. Irena Kozar 
- Pohvali izvedbo priključitve optike v naseljih Cenkova – Cogetinci in predlaga, da se 

v prihodnje še zgradi optično omrežjev Komarnici in izvede priključitev v Ivanjskem 
Vrhu. 

G. Marko Kocbek pojasni izgradnjo OŠO (odprtega širokopasovnega omrežja) v 
Ivanjskem Vrhu in pogoje priključitve. 
- Predlaga, da se ob izgradnji vodovoda v Grabonoškem Vrhu, sočasno položi tudi 

optično kanalizacijo. 
- Poda pobudo za postavitev solarne luči v Ivanjskem Vrhu. 
 
Ga. Simona Firbas  
- Vpraša, kako daleč je z izgradnjo optičnega omrežja v Stanetincih - Andrencih. 
G. Marko Kocbek pove, da so s strani Telekoma Slovenije d. d. zagotovili, da bo 
urejeno v doglednem času. 
- Predlaga postavitev solarne luči v križišču v Stanetincih, pri »Čmeleku«. 



 

- Poda pobudo, da se uredi propust na cesti v Andrencih, pri Žmavčevem ribniku. 
- Vpraša ali se predlaga dodatna zaposlitev v Občinski upravi, ki bo pomoč Marku v 

pisarni. 
 
 

G. Peter Veberič 
- Poda pobudo oz. vpraša ali se razmišlja o izklopitvi javne razsvetljave v nočnih urah 

med 22. in 5. uro zjutraj. 
G. Marko Kocbek pove, da je to možno urediti, bomo proučili finančni strošek posega 
in posredovali odgovor. 
- Predlaga iskanje notranjih rezerv v organizaciji in vzpodbudi župana k pričetku 

uvedbe racionalizacije poslovanja, kar najbolj poznajo zaposleni. 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da uprava že sedaj racionalizira delo in poslovanje 
občinske uprave. Bomo pa si prizadevali za še boljše rezultate. 
- Prenese pohvale, ki jih prejema od krajanov iz sosednje občine Sv. Jurij ob 

Ščavnici, da občina Cerkvenjak posluje dobro. 
 
G. Srečko Furšt  
- Pohvali izgradnjo optičnega omrežja, ki se bo v prihodnje zgradilo tudi na Vanetini, s 

strani Telekoma Slovenije d. d. . 
 
G. Primož Čuček  
- Predlaga ureditev oz. izgradnjo prireditvenega prostora na prostem, npr. pri 

gasilskem domu, na ŠRC ali kje drugje v občini. 
- Glede iskanja notranjih rezerv, pa poda pobudo tudi za posodobitev delovnega 

procesa, zaradi zmanjšanja izgube časa, ipd.  

 

Seja je bila zaključena ob 20.30 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


